

<p><b>Winter Term 2016/17</b>  <b>Welcoming events for students 2016</b>  <b>Faculty of Economics and Business Administration</b>  <b>Master of Economics (M. Sc.)</b></p>
--

See also webpages Faculty of Economics and Business Administration  
<http://www.wiwiss.uni-jena.de/Studium/Studiengänge/Master+Economics.html>

<b>Wednesday, 05.10.2016</b>	1.30 p.m. - 2.00 p.m.	<b>General opening for master students</b> Lecture room 1, C.-Zeiß-Str. 3
	2.15 p.m. - 3.45 p.m.	<b>Orientation meeting to curriculum and examinations</b> (PD Dr. M. Pasche) (in English) Lecture room 5, C.-Zeiß-Str. 3  It will be repeated in the first week of class time. Further information will be published on the webpage of the faculty.
	4.00 p.m. - 5.00 p.m.	<b>Mentors respond your questions to studying</b> (in English) C.-Zeiß-Str. 3: seminar room SR 309
	5.30 p.m. – 6.30 p.m.	<b>Introduction Friedolin</b> (registration and deregistration to courses, administration of exams...) (in English) Lecture room 2, C.-Zeiß-Str. 3
	<b>Friday, 14.10.2016</b>	12.00 a.m.– 3.00 p.m.

(updated: 25.07.2016)

<b>Wintersemester 2016/17</b> <b>Programm zu den Studieneinführungstagen der Wirtschaftswissenschaftlichen Fakultät</b> <b>Masterstudiengang Economics (M. Sc.)</b>
---

vgl. auch Homepage der Wirtschaftswissenschaftlichen Fakultät  
<http://www.wiwiss.uni-jena.de/Studium/Studiengänge/Master+Economics.html>

<b>Mittwoch, 05.10.2016</b>	13:30 Uhr bis 14:00 Uhr	<b>Zentrale Eröffnungsveranstaltung für Masterstudierende</b> Begrüßung und allgemeine Einführung zum Studium durch die De- zernentin für Akademische und Studentische Angelegenheiten und den Studierendenrat Hörsaal 1, C.-Zeiß-Str. 3
	14:15 Uhr bis 15:45 Uhr	<b>Informationsveranstaltung zum Studienablauf und zu den Prü-          fungsmodalitäten</b> (PD Dr. M. Pasche) (englischsprachig) Hörsaal 5, C.-Zeiß-Str. 3  In der 1. Vorlesungswoche werden noch Wiederholungsveranstaltun- gen angeboten. Die Termine werden später über die Homepage der Wirtschaftswissenschaftlichen Fakultät bekannt gegeben.
	16:00 Uhr bis 17:00 Uhr	<b>Mentoren beantworten Fragen zum Studiengang</b> (englischsprachig) C.-Zeiß-Str. 3: SR 309
	16:00 Uhr bis 17:00 Uhr	<b>Einführung zu Friedolin</b> (An- und Abmeldung zu Lehrveranstal- tungen, Prüfungsverwaltung...) (deutschsprachig) Hörsaal 2, C.-Zeiß-Str. 3
<b>Freitag, 14.10.2016</b>	12:00 Uhr bis 15:00 Uhr	<b>Markt der Möglichkeiten des Studierendenrates</b> Foyer, C.-Zeiß-Str. 3

(Stand: 25.07.2016)